
Sammanställning Möte
Utbildningsansvarig & Studierektor - 5 Maj 2023

Här följer sammanfattning kring det som lyfts och diskuterats mellan Juridiska föreningens
Utbildningsansvarige Olof-Petter Häggström och Juridiska institutionens studierektor Nina
Nilsson Rådeström.

Syftet med sammanfattningen är att skapa insikt till det arbete och diskussion som förs
mellan Juridiska föreningens Utbildningsansvarige och Juridiska institutionens studierektor
för alla medlemmar i Juridiska föreningen Umeå.

Vill du veta mer eller har funderingar hör gärna av dig till utbildning@jf-umea.se.

Studierådets frågor besvaras av Studierektor
Studierektor informerade att de salar för tentamenstillfällen bokas genom att Juridiska
institutionen (JUS) skickar in önskemål till Umeå universitets tentamensservice. Det görs i
huvudregeln i god tid, innan kursen börjar. Därefter blir kursen tilldelad en plats av
tentamensservice, ibland finns enbart möjlighet att få en tid tilldelad som ligger senare på
dagen.

Upplägget på T4 ändrades för två år sedan till följd av att miljörätten låg mellan
förvaltningsrätten och skatterätten, en del studenter ansåg då att miljörätten blev inklämd och
fick för lite plats i kursen. Miljörätten ligger i nuläget på slutet av kursen, det upplevs av
studenter som att för lite tid ges till miljörätten och det vore bättre om den låg tidigare. En bra
portal till feedback är kursutvärderingarna.

På T4 ges enligt kursplanen ingen handledning utan enbart ett tillfälle att diskutera ämnesval
på femton minuter. Vad gäller bedömningen av uppsatsen, vilken sker av olika examinatorer,
hålls regelbundna lärarlagsmöten i början av varje verksamhetsår där kriterierna för
uppsatsbedömning diskuteras med syfte att få jämn bedömning mellan olika lärare.

Information från Studierektor
För närvarande planeras eventuellt nya kurser vid JUS, arbetet är dock i startgroparna och
mer information kommer till hösten och förhoppningsvis i samband med att Juridiska
institutionens utbildningsutskott sammanträder.

JUS har haft möjlighet att fira en disputationsfest med de doktorander som disputerat nu på
vårkanten. Utöver det planeras fortlöpande fortbildning kring arbetet med hållbarhet med de
terminsansvariga vid JUS.
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En del av lärarna vid JUS kommer i närtiden att besöka ett juridiskt forskningsinternat, dock
är huvudregeln att de flesta arbetar fram till midsommar med rättning av tentamen och
uppsats.

Information från Utbildningsansvarig och Studierådet
Utbildningsansvarig informerade med avstamp i Protokoll från Studierådets möte JF Umeå
2023-04-25 kring de olika terminerna. T2 och T4 har båda frågor kring examination vilka
besvaras av Studierektorn, se ovan, men även behandlas genom att studierådsombuden tar
kontakt med kursansvariga, respektive ger feedback genom kursutvärdering.

De två SAMO(Studerandearbetsmiljöombud) vid JP inväntar utbildningar från Umeå
studentkår och har numera en egen direkt mailadress för kontakt genom kåren.

JF Umeå deltar löpande i JURO(Juriststudenterna Riksorganisation) och arbetar kring olika
rikstäckande frågor (JURO:s motsvarighet på institutions-sidan heter NJUG). Nästa träff blir i
Örebro och arbetet är i gång med två olika arbetsgrupper vilka dels jobbar för långsiktighet
inom organisationen.

Studierådet har även diskuterat vad som gäller när en student missar ett seminarium, det finns
matnyttig information sammanfattat i senaste studierådsprotokollet för den läslustige.

Utbildningsansvarig informerade även generellt kring vad som sker i JF.
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